
De PvdA-fractie in Maastricht neemt u mee naar de politiek van alledag. De onderwerpen 
die hier aan de orde komen, staan de komende weken op de agenda van de gemeenteraad in 
Maastricht. Heeft u suggesties met betrekking tot iets wat in onze stad speelt, mail ons dan: 
fractiepvdamaastricht@gmail.com of lees meer op  www.maastricht.pvda.nl.

Manon Fokke, 42 jaar, woonachtig op de Tongerseweg en trotse 
moeder van 2 zonen. In het dagelijks leven studentendecaan aan de 
Universiteit Maastricht.  In de gemeenteraad woordvoerder op natuur, 
milieu, water, afval, verkeer & mobiliteit, beheer openbare ruimte, 
bestuur & dienstverlening, openbare orde & veiligheid.

De komende jaren gaat de PvdA zich onder meer inzetten 
voor:

Een bereikbare stad
Maastricht slibt dicht, dat betekent dat we duidelijke keuzes 
moeten maken op het gebied van luchtkwaliteit en leefbaar-
heid. Nu de A2-tunnel klaar is, wordt het de hoogste tijd om 
een vrachtwagenverbod voor Maastricht-West in te stellen, en 

alleen bestemmingsverkeer toe te staan. Ook zal stevig geïnvesteerd moeten worden in 
parkeerplekken aan de rand van de stad. Daarnaast is een goede OV-verbinding in een 
stad die in rap tempo vergrijst van groot belang.

Pak armoede aan
In Maastricht leven veel te veel mensen in armoede, ook armoede onder kinderen is een 
groot probleem. Het wordt dan ook de hoogste tijd dat er een armoedebeleid komt wat 
niet van achter de tekentafel verzonnen is, maar waar de mensen uit het veld aan meege-
werkt hebben.

Een politiek die luistert naar de mensen
Samen maken we Maastricht, en daarom moet de overheid bewoners beter betrekken bij 
plannen in de buurt. Maar ook meer eigen verantwoordelijkheid en minder regels vanuit 
het stadhuis. En een overheid die minder in het stadhuis vergadert en meer in de buurt. 
Ook zal wat de PvdA betreft de buurtwethouder weer worden ingevoerd. Betrek daar-
naast ook jongeren eerder bij de politiek bijvoorbeeld door de invoering van een Raad van 
Kinderen en een kinderburgemeester.  Wie de jeugd heeft, heeft immers de toekomst.

Anita van Ham, 52 jaar, geboren en getogen Mestreechse, woont na een paar 
jaar in de binnenstad gewoond te hebben weer in Heer. In het dagelijks leven 
locatiehoofd bij MIK waar ze de leiding heeft over twee kinderdagverblijven en 
twee buitenschoolse-opvang-locaties in Sittard.
In de raad woordvoerder op de portefeuilles economie & werkgelegenheid en 
verkeer & mobiliteit.

De komende jaren gaat de PvdA Maastricht zich onder andere 
inzetten voor:

Balans tussen welvaart en welzijn
Of wel: balans tussen toerisme en de financiële inkomsten die daar-
bij horen en leefbaarheid en fijn wonen in de stad. Natuurlijk zijn we 
trots op een stad die hoog op de verlanglijstjes van bezoekers staat. 

Gasten worden vertroeteld en verlaten met een goed gevoel na hun dagje uit of weekendje weg 
weer onze stad. Maar gastvrijheid kent ook grenzen. Niet alles wat goed is voor de portemonnee 
van de stad is goed voor de leefbaarheid in de buurten. Het hoeft niet altijd kermis te zijn. Wo-
nen brengt een stad immers ook veel, meer dan geld alleen. Daarom moeten we luisteren naar 
bewoners. Zij weten immers het beste wat hun buurt nodig heeft.

Werkgelegenheid vasthouden, juist als het goed gaat
Een baan is het fundament van een goed leven. Zelf kunnen voorzien in je eigen onderhoud en 
dat van je gezin of familie. En als je het niet alleen kan, dan helpen we daarbij. Bedrijven die zor-
gen voor de werkgelegenheid in en om Maastricht moeten we zeker behouden maar ook vragen 
om goed en eerlijk werk te bieden.
“Maastricht zit in mijn bloed, haarvaten en hart. Als kind groeide ik op in het Wittevrouweveld, 
speelde er op straat, deed de boodschappen, ging er naar school. Van huis uit kreeg ik mee dat 
je deelt wat je hebt en knokt voor degenen die het niet breed hebben. Maastricht en haar be-
woners zijn het knokken meer dan waard. Daar gaat het om: mooie dingen gedaan krijgen, voor 
elkaar en met elkaar!”

Didier Jacobs, 36 jaar, geboren in Pottenberg en woonachtig in het 
centrum van Maastricht. Woordvoerder sport en recreatie en openbare 
orde en veiligheid.

De komende jaren gaat de PvdA Maastricht zich onder 
andere inzetten voor:

Veilige buurten 
Fijn wonen in Maastricht begint in de directe woonomgeving. 
De gemeente moet dan ook alles inzetten om te zorgen voor 
betaalbare woningen in een schone en veilige buurt. Als het 
aan de PvdA ligt gaat de gemeente beter luisteren naar buurt-
bewoners. Mensen weten namelijk zelf heel goed hoe hun ei-
gen wijk veiliger gemaakt zou kunnen worden.

Zwemmen in de ENCI
In 2009 hebben alle betrokken partijen een goed afgewogen plan opgesteld om natuur 
en recreatie in evenwicht te brengen. Een onderdeel van dat plan was een zwemplas van 
enkele meters diep. De opening in het voorjaar van 2017 was niet goed voorbereid. Als het 
aan de PvdA ligt wordt er dan ook eerst goed gekeken welke randvoorwaarden ingevuld 
moeten worden, zodat er uiteindelijk weer gezwommen kan worden in de ENCI groeve 
zoals we met zijn allen hebben afgesproken.

Een goed sportklimaat
Sport is natuurlijk gezond voor lichaam en geest. De gemeente moet dan ook zorgen voor 
fatsoenlijke en betaalbare voorzieningen. Sport is ook een belangrijk bindmiddel in de 
samenleving. We moeten onze verenigingen dan ook koesteren en ondersteunen waar 
nodig. Als het aan de PvdA ligt komt er meer aandacht voor de verbinding tussen de ver-
schillende sportaccommodaties in het Geusseltgebied, met MVV als aanjager van sportief 
en maatschappelijk Maastricht.Antoine van Lune, 33 jaar, woont met veel plezier aan de voet van 

de Groene Loper, werkt in Heerlen bij APG en heeft een passie voor 
Formule 1. Hij is secretaris van het PvdA Roze Netwerk en in Europa 
is hij actief voor Rainbow Rose. Als burgerlid is hij woordvoerder 
financiën, wonen en cultuur. 

De komende jaren gaat de PvdA Maastricht zich onder 
andere inzetten voor:

Maastricht: cultuurstad voor iedereen
Maastricht heeft goud in handen met de vele verenigingen, 
kunstvakonderwijs, professionele gezelschappen en podia. De 
PvdA wil samen met amateurs en professionals uit het culture-
le veld werken aan een stad die ook in de toekomst cultureel 

bruist. Wat de PvdA betreft hoort elk kind de mogelijkheid hebben om kunst- en cultuur-
onderwijs te volgen, daarom moeten er betaalbare tarieven komen bij Kumulus.

Een woning voor elke portemonnee
Een woning is een eerste basisbehoefte. Wij vinden het als PvdA daarom belangrijk dat er 
een woning is voor iedereen, ongeacht wat het inkomen is. Wij zullen ons daarom blijven 
inzetten voor betaalbare woningen in de stad. Daarnaast vinden wij het belangrijk dat een 
energiezuinige woning ook betaalbaar is voor mensen met een kleine portemonnee.

Henri Borgignons, 50 jaar, ondernemer (makelaar, echtscheidingsadviseur en 
Hypothecaire planner) maar vooral een mensen mens. Al jaren zet ik mij in 
voor vele verenigingen. Zo ben ik momenteel bestuurder van de “Intocht Sint 
Nicolaas Maastricht”. Woordvoerder ruimtelijke ordening (stadsontwikkeling) 
en financiën.

De komende jaren gaat de PvdA Maastricht zich onder andere 
inzetten voor:

Bouwplannen die passen in de buurt
Als burgerraadslid voor de PvdA houd ik mij bezig met de grootste-
delijke plannen waar onder Belvedère. De buurten en haar burgers 
moeten veel meer betrokken worden bij beslissingen met betrekking 
tot hun buurt. Daarom zien jullie ons de komende maanden ook in 

onze verschillende wijken.

Goede keuzes in gemeentelijke financiën 
Daarnaast zijn op de financiële paragrafen mijn portefeuilles het armoedebeleid, Gemeenschap-
pelijke Regeling Kredietbank Limburg en de begroting van onze gemeente.

Leefbare buurten & laagdrempelige zorg
Hoe zorgen we dat er winkels blijven, de pinautomaat om de hoek er blijft en een bushalte in 
de straat? Maar ook: hoe zorgen we dat mensen de zorg krijgen die ze nodig hebben? Wat de 
PvdA betreft komt het hart terug in de buurt, om zo dichtbij mensen belangrijke zaken goed te 
regelen.

MANON FOKKE ANITA VAN HAM

Maren Slangen, 26 jaar, woont midden in Wyck. Oorspronkelijk uit Nijmegen, 
maar inmiddels al 7 jaar in Maastricht. Volgt een masterstudie aan de UNU-
Merit in Maastricht en haar grootste hobby is reizen. In de Maastrichtse raad 
woordvoerder op het sociaal domein, onderwijs en studentenbeleid.

De komende jaren gaat de PvdA Maastricht zich onder andere 
inzetten voor:

In Maastricht telt iedereen mee
Maastricht is van ons allemaal, ook van hen die hun stem nog niet in 
het stemhokje kunnen laten horen. Ik zet me daarom in voor goede 
en betaalbare opvang voor alle peuters, een zwemdiploma voor elke 
kleuter, en kindcentra waarin kinderen kunnen spelen, leren en ont-
wikkelen.

Jongeren en studenten
Onze stad moet meer doen voor jongeren zonder startkwalificatie: maatwerkoplossingen waarbij 
we het bedrijfsleven betrekken vormen de oplossing om thuiszitters weer aan het werk te krijgen.
Daarnaast zal Maastricht zich blijven ontwikkelen als studentenstad. Dit vraagt om goed en hel-
der beleid op het gebied van huisvesting waarbij we rekening houden met alle Maastrichtse 
inwoners.
“Samen maken we Maastricht; de gesprekken met burgers en organisaties in deze stad zijn mijn 
inspiratie en motivatie om me komende jaren met veel plezier in te zetten voor de stad”

MAREN SLANGEN
DIDIER JACOBS

ANTOINE VAN LUNE

HENRI BORGIGNONS

De PvdA-fractie vergadert op donderdag. Wilt u een keer een 
fractievergadering bijwonen, neem dan contact met ons op. 

Dit kan via ons emailadres: fractiepvdamaastricht@gmail.com.

manon.fokke@gemeenteraadmaastricht.nl

maren.slangen@gemeenteraadmaastricht.nl.

antoine.van.lune@gemeenteraadmaastricht.nl

anita.van.ham@gemeenteraadmaastricht.nl

didier.jacobs@gemeenteraadmaastricht.nl

henri.borgignons@gemeenteraadmaastricht.nl


